



PORT
WINDSOR
PROSPERITY FLOWS

WINDSOR PORT AUTHORITY

NOTICE OF ANNUAL MEETING

As part of the requirements of the Canada Marine Act, the Windsor Port Authority is holding its annual meeting at the Bistro at the River on Thursday June 13, 2019, commencing at 4:00 p.m. Copies of the financial statements of the Port Authority will be available for review, and the meeting is open to the public. In addition, copies of the financial statements may be obtained at the Windsor Port Authority office, 3190 Sandwich Street, Windsor, Ontario.

ADMINISTRATION PORTUAIRE DE WINDSOR

AVIS D'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE

Conformément aux exigences de l'Acte de la Marine Canadienne, l'assemblée générale annuelle de l'Administration Portuaire de Windsor aura lieu le jeudi 13 juin 2019, dès 16 h 00, au le Bistro de la rivière. L'assemblée est ouverte au public. Les états financiers de l'Administration Portuaire y seront disponibles pour révision. Des copies de ces états financiers sont également disponibles au bureau de l'Administration Portuaire de Windsor, situé au 3190 rue Sandwich, à Windsor, Ontario.